
 
 

 

Från: Huhta Cati <Cati.Huhta@lsjh.fi>  

Skickat: tisdag 6 april 2021 11:07 

Till: frej.mattsson@gmail.com 

Kopia: Ann-Christin Nyström <Ann-Christin.Nystrom@pargas.fi>; Jonas Nylund 

<Jonas.Nylund@pargas.fi>; Katarina Östman <Katarina.ostman@pargas.fi>; Matias Jensén 

<Matias.Jensen@pargas.fi>; Greta Von Wendt <greta.vonwendt@lsjh.fi>; Rajala Sanna 

<Sanna.Rajala@lsjh.fi>; Turpeinen Jaana <Jaana.Turpeinen@lsjh.fi>; 

'elisabeth.nymalm@gmail.com' <elisabeth.nymalm@gmail.com>; Bygg- och miljönämnden - 

Rakennus- ja ympäristölautakunta <bygg-miljonamnden@pargas.fi> 

Ämne: VS: KORPO NORRSKATA, TÖMNING AV AVLOPPSBRUNNAR 

 

Hej och tack för e- posten angående slamtömningarna på Norrskata 

LSJH har av avfallshanteringsmyndigheten fått som uppgift att under åren 2021-2026 konkurrensutsätta 
slamtranporterna i våra 16 delägarkommuner. Detta arbete pågår som bäst och för Pargas del har vi 
hittills konkurrensutsatt Nagu, Korpo och Houtskärs huvudöar. De övriga områden sköts tillsvidare som 
tidigare, dvs så att fastighetsägaren själv konkurrensutsätter transporterna.  

Vi har den 1.4 påbörjat de kommunalt konkurrensutsatta slambrunnstömningarna i Korpo. När arbetet 
kommer ordentligt i gång och entreprenören får mera erfarenhet av området försöker vi givetvis på alla 
sätt fundera fram en lösning på hur t.ex. av oss konkurrensutsatta entreprenören Eerola skulle kunna 
koordinera tömningarna så, att de kan stå till tjänst också för Norrskatas fastigheter innan vi hunnit med 
att konkurrensutsätta Norrskatas brunnstömningar. 

Som bäst har vi följande entreprenadområde under planering. Det betyder att vi utreder och skall ta 
beslut över vilket område konkurrensutsätts till näst. Vi  funderar bl.a. på om det är möjligt att t.ex. 
konkurrensutsätta övriga Pargas kommundelar nu? På detta inverkar t.ex.:  

- Har vi tillräckligt med uppgifter om fastigheternas avloppsvattensystem, slammängd och 

tömningsbehov?  

- Hur stor del av fastigheterna inom Pragas kommuns områden har hittills fått vår förfrågan 

och hur stor del har svarat?  

- Finns det mottagningskapacitet i de befintliga reningsverken? 

Vi arbetar vidare så snabbt vi kan och försöker få tömningarna igång på alla områden så snabbt som 
möjligt. 
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From: Frej Mattsson <frej.mattsson@gmail.com>  

Sent: tiistai 23. maaliskuuta 2021 20.16 

To: kundtjanst@lsjh.fi 

Cc: Bygg- och miljönämnden - Rakennus- ja ympäristölautakunta <bygg-

miljonamnden@pargas.fi>; elisabeth.nymalm@gmail.com 

Subject: KORPO NORRSKATA, TÖMNING AV AVLOPPSBRUNNAR 

 

Till ansvarig för tömning av avloppsbrunnar i Sydvästra Finlands skärgård. 

 

God dag, 

 

Då upphandlingen om gemensam tömning av avloppsbrunnar i sydvästra skärgården blev 

Norrskata lämnad utanför upphandlingen, fastän holmen hör till Korpo huvudön och 

däremellan det även finns en välfungerande färjförbindelse. 

 

På grund av detta förfarande har det uppkommit stora problem på Norrskata för både fast- och 

fritidsboende att få sitt slam uppsuget och borttransporterat till ett rimligt  pris som bör vara i 

enlighet med motsvarande kostnad på Korpo huvudön. 

 

Vid en icke ordnad behandling av avloppsslam finns det risk för att det omhändertas på ett 

felaktigt sätt som kan vara skadligt för miljön. 

 

Norrskata Byaråd r.f. vill härmed uppmärksamma  Er berörda myndighet på att genast vidta 

behövliga åtgärder för att få tömning av avloppsbrunnarna på ön till en tillfredsställande nivå. 

 

I detta ärende skickade Norrskata Byaråd r.f. den 7.2.2021 brev till Pargas stadsstyrelse samt den 

15.2.2021 brev till Sydvästra Finlands avfallshanteringsnämd. Det senare av dessa kom till ett 

föreliggande nämdemöte men svar på detta har ej mottagits. 

 

Vi ser fram emot att denna angelägenhet med mycket kort varsel kommer till rätta och avvaktar ett 

vänligt svar. 

 

Med vänlig hälsning, 

gnm Norrskata Byaråd r.f. 

Elisabeth Nymalm, ordförande 

Frej Mattsson, sekreterare 
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